



CHURCH OF OUR LADY QUEEN OF PEACE

4 Sandy Lane, Singapore 437321 www.queenofpeace.sg
Secretariat: 6744 2879 Email: admin@queenofpeace.sg

Parish Priest: **Fr Shaun Lim** 6744 0347

shaun.lim@catholic.org.sg

Asst Parish Priest: **Fr Francis Lee** 6744 2397

fsmlee@queenofpeace.sg

(丙年) 主受洗日

12/01/2025

圣诞节在今天告一段落。我们在两周前庆祝主的诞生，这标志着人类开始了一个新的时代。这个期节的庆祝也在提醒我们要更新自己的灵性生活。若翰呼吁人们悔改，因为悔改是得救恩的前提。但是假设没有上主带来的宽恕，我们即使悔改也没有用，因为人类不能给自己带来宽恕。若翰知道天主的宽恕随着主耶稣来到这世界上，人类的罪恶可以得到宽恕；因着我们的不断悔改，从而获得罪过的赦免。主耶稣给世界带来了天主的宽恕。

《梵蒂冈广播电台文稿》

和平之后天主堂

堂区通讯

农历新年期间弥撒： 1月28日（星期二/农历新年前夕）弥撒时间：12.15 pm（英语），当天没有6.30 pm 傍晚弥撒；1月29日（星期三/年初一）弥撒时间：8.00 am（华语）和 10.00 am（英语）。弥撒中将分发柑橘。 1月30日（星期四/年初二）英语弥撒 9.00 am。

儿童要理班： 将在 2月8-9日（星期六、日）开课。

婴孩领洗： 将在1月11日（星期六）举行。你可在秘书处索取申请表。

预告—2025年新年联欢会： 日期：2月9日（星期日），时间：9 am – 11.30 am，地点：圣母楼2楼礼堂。形式：捞鱼生、游戏、大合唱、聚餐、幸运抽奖等。报名费：\$10（6岁以下免费），售票日期：19/1 – 2/2/25。欢迎大家踊跃参加，共聚一堂，庆祝农历新年。主办：本堂堂区华委。

通告 – 本堂售卖物品市集 (The Bazaar)： 欢迎你和家人参观本堂的物品市集，购买各种实用的物品。时间：星期日，9 am – 12 noon。

2025年禧年祈祷文： <https://www.iubilaeum2025.va/zh/giubileo-2025/>

/preghiera.html。欢迎教友们下载教廷颁发的2025年禧年祈祷文。

讲座与圣体医治（张伟刚神父和黎晓明传教士主讲）： 主题：在圣神中生活。日期：1月12日（星期日），时间：1:00PM - 4:30PM，地点：圣安东尼礼堂一楼 25 Woodlands Ave 1, S(739064)。形式：赞美敬拜、讲座、明供圣体、圣体医治、见证语共融茶叙。报名：无需报名。报名费：入场免费。欢迎大家参与。询问：范洲南 96848989，廖宝碯 96816815。由圣安东尼堂神恩复兴团体举办。

新春弥撒与聚会： 日期：1月 29日（星期三），时间：8:30AM 弥撒，之后有早餐聚会，地点：金文泰圣十字架堂。报名：请向各小组负责人报名 或联络 沈思怡 97976907。报名截止日期：1月12日。主办：教委新移民、客工组与十字驿站、幸福家园与途羊之家联办。

教区活动消息： 请参阅教委网页 www.acams.org.sg

MASS SCHEDULES

Saturday Sunset Mass : 5:00pm

Sunday Mass: 7.30am (Mandarin), 9:15am, 11am and 5.00pm (English).

Weekday Masses: 12:15pm & 6:30pm (Mon to Fri)

Public Holiday: **Mass at 9:00am.**

Novena Devotion:

Saturday at 4:15pm.

Sacred Heart Devotion:

1st Friday of the month after lunchtime & evening mass

Adoration Room :

10am to 9pm

Readings:

Sunday

Jan 12
Is 40:1-5, 9-11
Tit 2:11-14,
3:4-7
Lk 3:15-16,
21-22

Monday

Jan 13
Hebr 1:1-6
Mk 1:14-20

Tuesday

Jan 14
Hebr 2:5-12
Mk 1:21-28

Wednesday

Jan 15
Hebr 2:14-18
Mk 1:29-39

Thursday

Jan 16
Hebr 3:7-14
Mk 1:40-45

Friday

Jan 17
Hebr 4:1-5, 11
Mk 2:1-12

Saturday

Jan 18
Hebr 4:12-16
Mk 2:13-17



Baptism

As we conclude the Christmas season, we find ourselves reflecting on the baptism of Jesus. After His baptism, while in prayer, He heard the voice of God proclaiming, "You are my Son; today I have begotten you." This profound experience marked a significant turning point in Jesus' life. Filled with the Holy Spirit and strengthened by the Father's words, Jesus began His mission to reveal the true heart of God, touching the lives of many through His words and actions.

Our baptism should define and shape our lives. We are God's beloved sons and daughters. This is the truth of who we are: God's children, His beloveds. Nothing can take away this identity from us—not anxiety, fear, or pride. When we are rooted in our true identity, we allow God's love to live in and through us. Each day, we set out on a journey to reflect and share God's love with others.

Reflective question:

How has my baptism marked my words, actions, and decisions?

Prayer for Living for Liturgical Year C by Verbum Dei Missionaries, Singapore

Queen of Peace Parish



THE JUBILEE PRAYER

Father in heaven,
may the **faith** you have given us
in your son, Jesus Christ, our brother,
and the flame of **charity** enkindled
in our hearts by the Holy Spirit,
reawaken in us the blessed **hope**
for the coming of your Kingdom.

May your grace transform us into tireless
cultivators of the seeds of the Gospel.
May those seeds transform from within both
humanity and the whole cosmos
in the sure expectation
of a new heaven and a new earth,
when, with the powers of Evil vanquished,
your glory will shine eternally.

May the grace of the Jubilee
reawaken in us, **Pilgrims of Hope**,
a yearning for the treasures of heaven.
May that same grace spread
the joy and peace of our Redeemer
throughout the earth.

To you, our God, eternally blessed,
be glory and praise for ever.

Amen.

Other Announcements

12-week Surviving Divorce Program

Catholic Divorce Support Group Singapore 's next run of the twelve-week Surviving Divorce program begins on 21 January 2025

Day/Date/Time: Every Tuesday, 21 January to 29 April, 2025, 8pm to 10pm

Venue: Combination of zoom and physical sessions held at Church of the Holy Spirit, Singapore.

Cost: SGD 60 which includes the Surviving Divorce Personal Guidebook and all program materials.

Registration link: <https://forms.gle/49fEdtFdGN2SpJbr7>

Find comfort and counsel consistent with Catholic Church teachings.

Visit our website <https://www.catholicdivorce.sg/events> or email us catholicdivorce.sg@gmail.com for more information.

Queen of Peace Parish

Chinese New Year Mass Schedule

Chinese New Year Eve (Tuesday 28 Jan)

One Mass only at 12.15pm

1st Day of Chinese New Year (Wednesday 29 Jan):

8.00am (M) and 10.00am (E)

**Blessed mandarin oranges will be distributed
only at 8.00 am and 10.00am Masses**

2nd Day of Chinese New Year (Thursday 30 Jan)

9.00am (Public Holiday)

Jan 2025 Special Intent for GIFT

Next weekend's GIFT (Giving in Faith and Thankfulness) contributions will support the Catholic Hub building project – a catalyst of spiritual growth in our Archdiocese with prayer spaces, retreat facilities, a multi-purpose hall and a senior clergy residence. Please give generously to build a more vibrant, evangelising and missionary Church. Learn more: www.catholicfoundation.sg/the-catholic-hub.

Infant Baptism

Next scheduled infant baptism will be **Sat, 1st March 2025**. Please submit application form together with pre-requisite documents to Parish Office. For details, please contact Parish Office

Other Announcements



PIETA is a support group for bereaved parents who have united in faith to seek God's comfort, wisdom and hope. A monthly session led by bereaved parents is held to pray, reflect and break open the WORD OF GOD. Our next session on **Tues 21 Jan 2025** will be on Zoom and will be from **7:30-9:15pm**. (Please note that it is not on the 4th Tues of the month because of Chinese New Year's Eve. If you wish to join, email us directly at pieta.singapore@gmail.com for the Zoom link.

Week of Prayer for Christian Unity (WPCU) 2025

Organised by the Archdiocesan Catholic Council for Ecumenical Dialogue (ACCED) and St Joseph's Church (Victoria Street) there will be just one prayer service to bring together Christians from all over Singapore to unite with one mind.

Venue: St Joseph's Church (Victoria Street)

Date: 21 January 2025 (Tue)

Time: 8pm



Wedding

Arrangements for a Church Wedding should be made at least **12 months in advance** with the Celebrant. For enquires, email: admin@queenofpeace.sg

Funeral & Wake Hall Booking

Please contact Secretariat re availability of Priests, Prayer Halls and Church before making arrangements for funeral Mass, cremation or burial.